
 

 

 

Zápis č. 10/2024 

z online jednání PREZIDIA ČSS, z.s. dne 26. 11. 2024 

 
PŘÍTOMNI 

Adam Cipro, Martin Podhráský, Ing. Petr Černoch, Jan Videcký, Mgr. Petr Luštický, Ing. 

Roman Blažíček, Jan Fidler 

OMLUVEN 

 

 

S hlasem poradním: Sára Baumgartnerová 

 

HOSTÉ 

Ing. Jiří Koukal 

 

Prezidium jednalo v plném počtu 7 členů, jednání bylo zahájeno ve 12:30. 

 

PROGRAM 

1. Schválení programu 

2. Informace z NSA 

3. Stav čerpání dotace NSA a nákup nábojů 

4. Stav investiční dotace a schválení dodavatelů 

5. Kontrola zbraní 

6. Různé 

 

1. SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

● Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0 

● Prezidium schválilo řádné svolání Prezidia. 

 

2. INFORMACE Z NSA 

● V pondělí 18. 11. proběhl seminář pro sportovní svazy, kde byly sděleny informace o 

financování svazů a skupinách prioritizovaných sportů. ČSS stále zůstává v první 

skupině s největší finanční podporou. 

● Hlavní žádost o dotace na fungování svazů se podává do 20. 12. 2024, výplata 

minimální částky by měla proběhnout do 31. 1. 2025. 

● Pro část dotace “Reprezentace” a “Mládež” bude finanční podpora v roce 2025 105-

120% podpory z roku 2024. Pro část dotace “Organizace” bude finanční podpora v 

roce 2025 100-115% podpory z roku 2024. 

● Příští rok nebude NSA vypisovat investiční výzva na vybavení. 

 

 

 



 

3. STAV ČERPÁNÍ DOTACE NSA A NÁKUP NÁBOJŮ 

● Pan Cipro sdílel tabulku s reportem čerpání rozpočtu 2024 a shrnul částky, které 

zbývá vyčerpat do konce roku, včetně výdajů, se kterými počítáme. 

● Nebylo možné vypsat nadlimitní výběrové řízení na nákup nábojů z důvodu úmrtí 

pana Hermela. Nestihneme do konce roku tedy nakoupit takové množství nábojů, 

jaké bylo v plánu, letos stihneme nakoupit náboje v podlimitní veřejné zakázce, kde 

jsou lhůty při výběrovém řízení kratší. 

● Kulové náboje by byly letos nakoupeny v objemu 1 580 000 Kč. Brokové náboje by 

byly nakoupeny celkem za 3 150 000 Kč v režimu podlimitní veřejné zakázky. 

● Proběhla diskuze o způsobu nákupu nábojů na Dukle a Olympu. 

● V případě, že se nepodaří nakoupit náboje v těchto částkách, bude muset ČSS 

nevyčerpané peníze vrátit. 

● Proběhlo hlasování o způsobu nákupu, tak že kulové náboje budou nakoupeny bez 

výběrového řízení v režimu malé zakázky a brokové náboje v režimu veřejné 

podlimitní zakázky. 

Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0 

 

 

4. STAV INVESTIČNÍ DOTACE A SCHVÁLENÍ DODAVATELŮ 

● Minulou středu 20. 11. 2024 proběhla schůzka nového prezidenta Adama Cipra s 

předsedou NSA panem Šebkem, za účasti tajemníka ČSS Sáry Baumgartnerové, 

místopředsedy NSA pana Brandýse a člena rady NSA pana Horáka. NSA nám 

poskytla podporu a součinnost s doplněním žádosti o investiční dotaci a svazu 

vychází vstříc vzhledem k aktuální situaci. 

● NSA požaduje pro všechny sportovní svazy prioritizovaných sportů 1. skupiny interní 

audit procesů. Interní audit musí proběhnout do konce roku 2025, pokud neproběhne, 

budou svazy vracet dotaci.  

● Proběhlo hlasování o schválení dodavatelů pro jednotlivé položky investiční dotace, 

vrhačky Mattarelli dodá David Kostelecký, terče Sius dodá Euroshooting, terče SQ 

Air 10 dodá CAPRO spol. s.r.o. 

Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0 

Prezidium schválilo výběr dodavatelů pro jednotlivé položky investiční dotace, 

vrhačky Mattarelli dodá David Kostelecký, terče Sius dodá Euroshooting, terče 

SQ Air 10 dodá CAPRO spol. s.r.o. 

  

 

5. KONTROLA ZBRANÍ 

● Ve středu 27. 11 2024 proběhne kontrola police na střelnici v Brně Soběšicích. 

● Ve dnech 28.-29. 11. 2024 proběhne kontrola zbraní kategorie B a C ve skladu na 

střelnici v Brně Soběšicích. Kontrolu provedou členové revizní komise. 5. 12. 

proběhne kontrola zbraní z brněnského skladu ve Vlašimi a Písku.  

● Pan Koukal oznámil plánované termíny kontrol zbraní kategorie B a C. Ve skladu v 

Plzni by měla proběhnout 10. 12., ve skladu v Ostravě 19. 12., ve skladu v Praze 

pravděpodobně 12. 12., termín pro Manušice ještě není znám. 

● Proběhla rozsáhlá diskuze o brzkých termínech kontroly a obtížích spojených se 

stahováním zbraní od střelců, kteří je mají přidělené. Závěrem však zůstává, že aby 

byla kontrola průkazná, Revizní komise musí osobně zkontrolovat postupně všechny 



 

zbraně ve vlastnictví ČSS. Po kontrole zbraní kategorie B a C proběhne i kontrola 

zbraní kategorie D. 

● Kontrola v Plzni bude pravděpodobně posunuta, je problém s kapacitou skladu. 

Obdobný problém s kapacitou skladu bude pravděpodobně i v Ostravě. Všechny 

kontroly musí proběhnout nejpozději do konce ledna.  

 

 

6. RŮZNÉ 

● Proběhlo hlasování o schválení Martina Podhráského na pozici sportovního ředitele 

od 1. 2. 2025. 

Hlasování: Pro: 6, proti: 0, zdrželi se: 1 

Prezidium schválilo obsazení pozice sportovního ředitele panem Martinem 

Podhráským od 1. 2. 2025. 

● Pan Cipro sdělil, že ČSS obdržel informace o podání obžaloby na pana Streita a 

pana Janoty státní zástupkyní pro zločin dotačního podvodu.  

● Prezidium projednalo žádost o odkup zbraně Bleiker Lady od Nikoly Šarounové 

(Mazurové). Proběhla rozsáhlá diskuze o nastavení systému a pravidel pro odkup 

zbraní pro bývalé reprezentanty.  

Proběhlo hlasování o schválení odkupu zbraně Bleiker Lady Nikole Šarounové za 

zůstakovou cenu, s podmínkou, že předtím vrátí veškerý zbylý přidělený materiál ve 

vlastnictví ČSS: 

Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 2 

Prezidium schválilo odkup zbraně Bleiker Lady Nikole Šarounové za 

zůstakovou cenu, s podmínkou, že předtím vrátí veškerý zbylý přidělený 

materiál ve vlastnictví ČSS. 

Slečna Baumgartnerová informuje paní Šarounovou o schválení a podmínkách 

odkupu zbraně. 

 

Ve 14:20 se odpojil pan Videcký, Prezidium jedná v počtu 6 členů. 

 

● Probíhá jednání o podpisu dohody o ukončení spolupráce s účetní firmou 22hlav. 

Současná účetní firma by měla dokončit účetní závěrku za rok 2024. Od nového roku 

bude účetnictví ČSS zpracovávat nová účetní, se kterou je již podepsaná smlouva o 

vedení účetnictví. Nová smlouva o vedení účetnictví byla pečlivě zkontrolována a 

upravena právními zástupci ČSS. 

● Pan Blažíček zařídil sponzorskou smlouvu od ČEZ ve výši 300 000 Kč. Získané 

peníze budou použity v souladu se sponzorskou smlouvou na úhradu části letenek 

na MS juniorů v Peru. 

● Vydání knihy pana Felta o sportovní střelbě bude pozdrženo minimálně do příštího 

řádného Sjezdu, který proběhne v srpnu 2025. 

● Pan Černoch otevřel téma finančního ohodnocení státních trenérů. Proběhla rozsáhlá 

diskuze, která se týkala i vymezení činností, které by státní trenéři měli vykonávat a 

kritérií, která by měla státní trenéři splňovat.  

● Na LODM 2026, která se bude konat v Praze, nebude na programu zařazena 

sportovní střelba. Na LODM 2028, která se bude konat ve Zlínském kraji, by střelba 

mohla být opět zařazena. O zařazení jednotlivých sportů rozhodují pořadatelské 

kraje. Pan Vaštík, předseda Zlínského KS, projedná aktuální stav sportů na LODM 

2028 s pořadatelem. 



 

● Další jednání Výkonného výboru proběhne v Praze osobně v pondělí 16. 12. 2024 od 

10:00. 

● Další jednání Prezidia proběhne online ve středu 8. 1. 2025 od 12:00. 

 

 

 

Zapsala Sára Baumgartnerová, tajemník ČSS, z.s. 

 

V Praze dne 26. 11. 2024  

 

 

                                                                                              Adam Cipro  
prezident ČSS, z.s. 

 

 

 


